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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  POTOK  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-17/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  27.01.2009. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 27. SJEDNICE VMO POTOK 
 

27. sjednica VMO Potok održana je 27.01.2009. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Relja Perić, predsjednik VMO 
- Danica Mirković-Vejvoda, zamjenica predsjednika VMO 
- Vladimir Rosić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO. 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Petra Ivaniš, članica VMO 
- Ivan Mezić, član VMO 
 
Predsjednik VMO je otvorio sjednicu i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. Usvajanje zapisnika 25. i 26. sjednice VMO Potok. 
2. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu Vijeća MO za 2008. godinu. 
3. Usvajanje Programa rada za 2009. godinu. 
4. Prijedlog lokacija po prioritetima za 2009. godinu. 
5. Izrada i usvajanje Plana aktivnosti za 2009. godinu. 
6. Rasprava o zahtjevima pristiglim izmeñu dvije sjednice. 
7. Razno. 
 

Dnevni red  je jednoglasno usvojen. 
 
 
AD 1 
 
Usvajanje zapisnika 25. i 26. sjednice VMO Potok: 

• Zapisnici su jednoglasno usvojeni. 

 
AD 2 
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave vijeće je jednoglasno prihvatilo Izvjeće o radu VMO Potok u 2008. 

godini. 
 

 
AD 3 
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Predsjednik VMO g. Relja Perić upoznao je prisutne vijećnike s odlukom Povjerenstva za ocjenu 
programa rada mjesnih odbora, koji se financiraju iz proračuna Odjela za gradsku samoupravu i 
upravu. Navedenom odlukom se mjesnom odboru Potok dodjeljuje traženi iznos od 13.000,00 kn. 
za financiranje programa vijeća.  
 

Zaključak: 
• Vijeće jednoglasno prihvaća odluku o financiranju Programa u traženom iznosu od 

13.000 kn. 
• Takoñer su prihvaćene sugestije Povjerenstva na koje elemente bi ubuduće trebalo 

obratiti dodatnu pozornost pri kreiranju programa u narednim godinama (detaljnija 
razrada pojedinih aktivnosti).  

 

AD 4 
 
Predsjednik VMO g. Relja Perić obavijestio je vijećnike o dopisu Rijeka Prometa kojim se traži 
očitovanje o lokacijama prioriteta održavanja za 2009. godinu iz njihove nadležnosti. Predviñena 
stavka glasi  „Sanacija neodgovarajućih javno prometnih površina" u iznosu od 44.000,00 kn.  
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da će se predviñena sredstva 

u iznosu od 44.000,00 kn utrošiti na slijedeće: 
           - sanacija nogostupa ispred zgrade Krešimirova 26 
           - sanacija nogostupa u ulici V.C. Emina pored HEP-a (južna strana) 
           - sanacija nogostupa ispred zgrada u ulici R. K. Jeretova 4 i 6 
           - sanacija pješačkog prolaza izmeñu Cambierieve i ulice N. Tesle (skuplja se voda i  
             klizav je) 
 

AD 5 
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave vijeće je jednoglasno donijelo Plan aktivnosti Mjesnog odbora Potok 

za 2009. godinu. 
 

AD 6 
 
Predsjednik VMO g. Relja Perić informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima grañanima i dopisima 
primljenim izmeñu dvije sjednice, te je uslijedila rasprava. 
 

Zaključak: 
• Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge ovlaštenih predstavnika zgrada Cambierieve 

4 i 6 koji su vezani uz probleme s pristupom navedenim zgradama i nepropisnim 
parkiranjem, te će poduzeti sljedeće: 

            - od Prometne policije i Rijeka Prometa će se zatražiti češća kontrola i kažnjavanje 
              nesavjesnih  vozača, jer je nakon uvoñenja novog režima prometa u Cambierievoj  
              ulici i ukidanja parkirnih mjesta učestala pojava nepropisnog parkiranja. Ako 
              navedene mjere ne budu dale rezultate, zatražit će se postavljanje stupića na 
              pločniku od Cambierieve 6 do križanja s ulicom V. C. Emina 
           -  ponovit će se zahtjev Rijeka Prometu da se žutom linijom iscrta prilaz trafo- 
              stanici, jer automobili blokiraju prilaz 
           -  zahtjev za ureñenje prolaza za pješake izmeñu Cambierieve i ulice N.Tesle,  
              koji je vrlo klizav i opasan za prolaznike, riješit će se u okviru prioriteta za 2009. 
              godinu  
           -  Odjelu za urbanizam uputit će se prijedlog za imenovanje navedenog prolaza,  
              kako bi se mogao uključiti u Plan čišćenja i održavanja, te osvjetljavanja 
           -  ne prihvaća se zahtjev za besplatno izdavanje magnetnih kartica za ulaz na  
              parkiralište R. Benčić stanarima Cambierieve ulice, jer bi na taj način bili   
              povlašteni u odnosu na stanare ostalih ulica, koji takoñer imaju problem s  
              nalaženjem  parkirnih mjesta.  
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• Vijeće ne prihvaća zahtjev vlasnika caffe bara "Kasada" gdin Filipa Maravića da se 

na vanjskom dijelu pločnika ispred caffe bara u ulici N. Tesle 15a postave stupići 
radi postavljanja terase. Vijeće smatra da je na području MO Potok previše 
ugostiteljskih terasa koje zauzimaju pločnik, a neke se nalaze čak i na kolniku. Na taj 
način smanjuje sa ionako premali prostor za sigurno kretanje pješaka, a česte su i 
pritužbe stanara na otežano kretanje i buku. 

• Vijeće je suglasno s molbom vlasnika caffe bara "Gota" iz Cambierieve 2d gdina 
Luke Možnika za produljenje radnog vremena do 04h za dane 21. i 22. veljače radi 
održavanja maškaranih party-a. 

  
AD 7 
 
Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić Relja Perić 
 
 
 
 

         
                                                  


